
Til Justitsministeren og Rigspolitiet. 
  
Er det virkelig korrekt at; når man bor på den forkerte side af Øresundsbroen, så skal man vente 
op til 12-16 uger for at få våbentilladelse til sit kommende våben? 
  
I det jyske center for våbentilladelse kan de behandle sagerne på max 14 dage! 
  
Det er da utroligt at man har lavet så stor en forskel, med hensyn til personalets antal og ikke 
mindst at man ikke vil lade sagerne behandle der hvor de har tiden til det. 
Det går ud over både de der gerne vil sælge og købe. 
  
Jagten går ind i Danmark d. 16 maj, og det er en meget stor dag for alle jægere, men bor man på 
Sjælland, så er det umuligt at få en ny våbentilladelse inden, og dermed går der så et helt år før 
bukkejagten er der igen.  
  
Jeg syntes i øvrigt også at det er utroligt synd for de medarbejdere i Tåstrup, der kæmper for at få 
bund i bunkerne, de vil da uden tvivl gå ned med stress. 
  
Derfor vil jeg opfordre den/de der er ansvarlig for at dette bliver bragt i orden til at få gang i 
sagerne. 
  
Det er ikke fair overfor hverken leverandører eller kunder til våben, på Sjælland at der går så lang 
tid.  
  
en bekymret borger. 
  
Med venlig hilsen 
Betina Poulsen  
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